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Vragen van het lid Wolbert (PvdA)
aan staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over het bericht dat in de
ouderenzorg miljardenwinst kan
worden geboekt, vooral door
kleinschaliger te werken. (Ingezonden
19 januari 2010)

1
Kent u het bericht dat er in de zorg
voor ouderen miljarden kan worden
bespaard?1

2
Welke mogelijkheden hebt u om
ervoor te zorgen dat de slechter
presterende instellingen het beter
gaan doen?

3
Bent u ervan op de hoogte dat tot
dusver vooral best practices zijn
verspreid, maar met, naar nu blijkt, te
weinig resultaat? Wat is de rol van de
zorgkantoren in deze?

4
Als het verspreiden van best practices
niet tot efficiencyverbetering leidt en
kritisch inkoopgedrag van
zorgkantoren kennelijk ook niet, waar
ligt dan de doorzettingsmacht om
verbeteringen in de zorg voor
ouderen daadwerkelijk tot stand te
brengen?

5
Zou de constatering dat
schaalvergroting in de zorg kennelijk
niet automatisch leidt tot het

verzilveren van eventuele voordelen
ervan niet zwaarder moeten wegen in
de toets op voorgenomen fusies?

6
Doet het onderzoek van Gupta
uitspraken over de stelling dat, als
met name de organisatie op de
werkvloer, het primaire proces in
zorginstellingen, veel beter moet
kunnen, de conclusie is dat daar
kennelijk niet goed op wordt gestuurd
dan gerechtvaardigd? Zo ja, welke?

7
Kan de Kamer het onderzoek van
Gupta ontvangen?

1 Zorgvisie, 15 januari 2010: «Bussemaker
hekelt grote ouderenzorgorganisaties».
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